
P r o t o k ó ł  Nr  XIII/2015 

 

z odbytej XI sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 28 października  2015r. w sali Urzędu 

Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1415 do 1705. 

 

Obecnych 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu do 

protokołu /. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

 

1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 

2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 

3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 

4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 

        - Pani Jonek Eryka 

        - Pan Kałużny Józef 

        - Pan Trembulak Szczepan 

        - Pani Nowak-Tracz Sabina  

        - Pan Meryk Piotr   

        - Pan Rachwalik Wojciech 

                                                                                              - Pani Mariola Janusiak  

                                                                                              - Pani Teresa Szynkowska 

        - Pan  Giza Paweł 

        - Pan Gallus Erwin 

        - Pan Wilhelm Waldemar 

        - Pani Wioletta Brunsz 

 

Porządek  o b r a d : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)   zmiany budżetu Gminy na 2015 rok 

b)   zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

c)   określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

d)   określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

a) wprowadzenia opłaty targowej 

b) określenia wysokości stawek opłat od posiadania psów 

c) sprzedaży działek położonych w Gorzowie Śląskim przy ul. Jana Jaronia 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Gorzów Śląski 

e) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 2015 

f) zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gorzów Śląski na rok 

2015 

g)  wyrażenia zgody na dofinansowanie inwestycji realizowanej przez Powiat Oleski 

5. Informacja o stanie Oświaty w Gminie Gorzów Śląski za rok szkolny 2014/2015 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XII/2015 z dnia 14.10.2015r. 

11. Zakończenie obrad. 
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Ad1. Otwarcia XIII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, Skarbnika Miasta Panią 

Katarzynę Sówka, Sekretarz Miasta Pana Mariana Grajcarka Radcę Prawnego Panią Bożenę 

Kindler  dyrektorów jednostek organizacyjnych, przewodniczących osiedli i sołtysów oraz 

mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 14 radnych na 15-

osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum, przy którym może obradować i podejmować 

uchwały Rada Miejska. 

 

Ad2. Brak. 

 

Ad3.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni otrzymali 

porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał, proponuje wprowadzenie w 

podpunkcie b ) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

l) ustalenia wysokości diet radnych porządek obrad poddany został  pod głosowanie  i przyjęty 

przez Radę Miejską –  jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 radnych na 15-

osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Ad4a)  Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu 

Gminy na 2015 rok informując radnych o zwiększeniach i zmniejszeniach po wprowadzonych 

zmianach budżet gminy wynosi  dochody 22.333.665,29 zł. Przychody 1.587.474,22 zł. natomiast 

wydatki 23.084.033,42 zł. 

  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał pozytywną 

opinię z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/78/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 

głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad4b) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując radnych , że zostały 

zwiększone dochody bieżące w roku 2015 o kwotę 261.714,29 w związku ze zwiększeniem dotacji 

w dziale 010, 801, 852, 854  

Ogólna suma dochodów po zmianach wynosi 22.333.665,29 zł. 

Analogicznie do zmian po stronie dochodów zmianie uległy również wydatki. Ogólna suma 

wydatków po zmianach wynosi 23.084.033,42 zł.  

Zmianie uległa również planowana kwota wydatków majątkowych, w dziale 710 wydatki 

przeznaczone na „Opracowanie Projektu Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Gorzów Śląski na lata 

2016-2026 orz Lokalnego programu Rewitalizacji Miasta Gorzów Śląski na lata 2016-2020” 

zostały przeniesione z wydatków majątkowych do wydatków bieżących. Zadanie to zostało ujęte 

też w Załączniku nr 2 -  Wykaz przedsięwzięć  jako zadanie na lata 2015-2016. 

Po tych zmianach suma wydatków bieżących wynosi 19.857.633,42, wydatków majątkowych 

3.226.400,00 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał pozytywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 
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Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/79/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została podjęta 

przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 

osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad4c) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Radny Pan Marek Jurczok zgłosił wniosek o nie podnoszenie stawek podatku związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych 

na prowadzenie działalności gospodarczej z tego względu , że wcale nie wiedzie się dobrze i 

jeszcze jak podniesiemy to ci co mają otwartą działalność to mogą ją jeszcze zamknąć.  

Radny Pan Jurczok zapytał jaka to jest kwota podwyżki. 

Pani Skarbnik poinformowała, że jest to około 12 tysięcy w skali roku.  

Radny pan Dziedzic poinformował, że popiera wniosek Pana Jurczoka. 

Radna Klaudia Froncek poinformowała, ze może te 12 tysięcy nie jest dużo ale za ta kwotę 

 można wyremontować np. przystanek. Jestem za tym ,żeby podnieść podatek w każdym punkcie, 

albo nie podnosić wcale i zostawić stawki z 2014 roku.  

Radny Pan Kulesa zgłosił wniosek o podwyżkę o 2% w wszystkich kategoriach. 

Sołtys wsi Skrońsko poinformował, że lokale użytkowe stoją puste to wina wysokich stawek 

czynszu. 

Burmistrz wyjaśnił, że wcześniej było większe zainteresowanie lokalami użytkowymi i sami 

wynajmujący podbijali stawki sobie wzajemnie bo było duże zainteresowanie lokalami. 

Radny Pan Pawełczyk poinformował, że rolnicy będą mieć obniżony podatek, a przedsiębiorcą 

podnosić . 

Wiosek o pozostawienie stawek takich jak w 2014r został poddany pod głosowanie i w głosowaniu 

jawnym 11 głosów „za” 2 głosy ”przeciw” 1 głos „wstrzymujący”  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał pozytywną 

opinie  i wniosek z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  

/ załącznik do protokołu/. 

 

Uchwała Nr XIII/80/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta przez Radę 

Miejską – 11 głosami „za” 2 głosy „przeciw” 1 głos ”wstrzymujący” na obecnych na sesji 14 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad4d) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał pozytywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/81/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych została podjęta przez 
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Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy 

skład Rady Miejskiej. 

 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad4e) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: wprowadzenia 

opłaty targowej 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał pozytywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/82/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: wprowadzenia opłaty targowej została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 

głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

 

Ad4f) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: określenia 

wysokości stawek opłat od posiadania psów 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał negatywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/83/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: określenia wysokości stawek opłat od posiadania psów została nie podjęta przez Radę 

Miejską jednogłośnie 14głosów „przeciw” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład 

Rady Miejskiej. 

 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad4 g) Pan Artur Tomala -Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: sprzedaży działek 

położonych w Gorzowie Śląskim przy ul. Jana Jaronia 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał pozytywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/83/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października  2015 r. w 

sprawie: sprzedaży działek położonych w Gorzowie Śląskim przy ul. Jana Jaronia została podjęta 

przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 

osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
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Ad4h) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do 

sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Gorzów Śląski 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał pozytywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/84/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Gorzów Śląski została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 

Miejskiej. 

 

Uchwała  stanowi załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad4i) Pani Joanna Erd – Pełnomocnik  zapoznała z projektem uchwały w sprawie:  zmiany 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na rok 2015 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał pozytywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/85/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października  2015 r. w 

sprawie: zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na rok 2015 została podjęta przez 

Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy 

skład Rady Miejskiej 

 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad4j) Pani Joanna Erd – Pełnomocnik  zapoznała z projektem uchwały w sprawie:  zmiany 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gorzów Śląski na rok 2015 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał pozytywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/86/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października  2015 r. w 

sprawie: zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gorzów Śląski na 

rok 2015 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 

14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej 

 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad5k) Pan Artur Kajkowski –Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

ustalenia wysokości diet radnych 
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Radny Pan Dziedzic poinformował, że zasięgnąłem opinii o dietach i nie zgadzam się z opinią która 

dostałem od kancelarii świadczącej usługi dla gminy, zamiast pomagać to działają na naszą 

niekorzyść.  

Radny Pan Tomasz Stefan poinformował, że diety są za udział w sesjach, a radny czy sołtys to nie 

tylko sesje i komisje.  

Sekretarz Pan Marian Grajcarek poinformował, że niektóre gminy maja ryczałtowo diety.  

Radna Pani Klaudia Froncek może ja poproszę o wypowiedź sołtysów bo to było z ich inicjatywy. 

Sołtys Pan Kałużny poinformował, że ja nie byłem za obniżeniem diet, bo diety do innych gmin są i 

tak niskie ja jestem za przywróceniem.  

Sołtys Pani Brunsz ja była o obniżeniem diet ale teraz widać , że rada się dotarła i jestem za 

przywróceniem poprzednich stawek. 

 

Uchwała Nr XIII/87/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: ustalenia wysokości diet radnych została podjęta przez Radę Miejską – 6 głosami „za” 5 

głosów „przeciw” 3 głosy „wstrzymujące” na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład 

Rady Miejskiej. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

 

d4l) Pan Artur Tomala –Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na 

dofinansowanie inwestycji realizowanej przez Powiat Oleski 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał pozytywną 

opinie z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załącznik do protokołu/. 

 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

 

Uchwała Nr XIII/88/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 października 2015 r. w 

sprawie: wyrażenia zgody na dofinansowanie inwestycji realizowanej przez Powiat Oleski 

 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Uchwała  i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

 

Ad5. Dyrektor BOSziP Pani Donata Malinowska przedstawiła informację o stanie Oświaty w 

Gminie Gorzów Śląski za rok szkolny 2014/2015 

 

Ad6. Pan Artur Kajkowski -Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z pismami od: 

- Wojewody Opolskiego w sprawie oświadczeń majątkowych 

- Pismo Pani Sołtys z Gołej w sprawie drogi 

- Pismo z Urzędu skarbowego z Olesna w sprawie oświadczeń majątkowych radnych. 

 

Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach w okresie 

międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 

 

Ad9. Brak. 

  

Ad10.. Radna Pani Klaudia Froncek zgłosiła wnioski o : 

- zabezpieczenie kwoty w budżecie na wymianę uczniowską 

- wymianę drzwi w świetlicy 

- powołanie Dyrektora Domu Kultury. 

Radny Pan Marek Jurczok zapytał, czy wiaty są opodatkowane i budynki gospodarcze 
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Burmistrz wyjaśnił że budynki na pewno , a wiaty nie. 

Radny Pan Tomasz Stefan jaki jest koszt wznowienia projektu. 

Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, ze wszystko zależy jaki to jest projekt. 

 

Ad11. Protokół Nr XII/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 14-10-2015r został 

przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 14 

radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady Miejskiej . 

 

Nie wniesiono do protokołu uwag. 

 

Ad12. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany został 

porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając XIII  sesję Rady Miejskiej.  

 

 

Protokółowała                      Przewodniczył 

M. Zoremba                   Artur Kajkowski  

 

 

 

 

 

 


